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 Møtedag:             Mandag kl. 18.00 - 19.00 
 Møtestad:            Klubbhuset til Hareid   
                                 IL, 6060 Hareid. 
 President:           Oskar  Grimstad 
 Visepres:             Harald Elias Teigene 
 Sekretær:            Vegard Gjerde  
 Kasserar:             Hanne Rognan 
 Past pres:            Bjørn Teigene 
 Styremedlem:    Anne Gry Eilertsen 
 Ansv.red.:            Anne Gry Eilertsen 
 Referent:             Hans Gisle Holstad  
    
 

 

  
  

  
 
   
  
    
   
 
   
   

   
  

 

 

En sommersang 

 

 Fagre Dal, lyse Sommer! 
Her er Marken fuld af Blommer, 

Fjorden bringer Kjøling her; 
Duft og Løv til Lunden vinke, 

I hvis grønne Hvælving blinke 
Straaleglimt som Stjerners Hær. 

 
Fandt jeg Dig skjult herinde, 
Du mit Hjertes Tryllerinde, 

Da blev Dagen dobbelt smuk; 
Og da vilde Birkens Grene 

Ei som nu, mens jeg er ene, 
Hviske i mit Ly et Suk. 

 
Blomsterduft, liflig Sommer, 

Vift, som mildt fra Bølgen kommer, 
Gyder Vemod i min Hu. 

Ak, thi af et dunkelt Fjerne 
Er Du skjult, min Sol og Stjerne; 

I min Drøm kun skinner Du. 
    

  Johan sebastian Welhaven 

 

 

 

 

 



 Referat frå Rotarymøte 10. august 2020.  
 

Åpningsmøte      
                                                                                                                                               

Programfritt møte. 

Referat frå Rotarymøte 17. august 2020.  
 

Referat frå Rotarymøte 24. august 2020.  
 

President Oskar Grimstad ynskte velkomne. Song innleiingsvis som vanleg,d enne dagen: : «La oss leve 

for kvarandre » 

Orientering frå presidenten om komiteplassering av medlemane . Hadde ikkje fått inn merknadar. 

Deretter takka han for oppmøte og godt arbeid i forrige møte , som var eitt arbeidsmøte med å «barklegge» 

ein del av Rotarystien,- som ei prøveordning. 

 

Gjekk så over til å presentere syftemålet for 20/21. 

Som ein del av dette syftemålet opplyste han at han hadde kjøpt Donnabuda og ynskte å tilby deler av 

denne som klubblokale til Hareid Rotaryklubb. Han ville seinare invitere til eit medlemsmøte i buda slik at 

medlemane kunne sjå buda før det vart opna for debatt og vedtak om forslaget. 

Dette forslaget løyste ut ein del spørsmål som var svara på. 

Dugnad på Rotarystien. Ei stor takk til dei frivillige som stiller opp med ATVer.! 



 
Referat frå Rotarymøte 31. august 2020.  
                                                                                                                                                 

Programfritt møte. 


